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www.korsonkylaneuvosto.fi 
KORSON KYLÄNEUVOSTON YLEISKOKOUS 4 / 2023  

AIKA TI 26.9.2023 klo 18.30 - 20.00. 
 Kahvitarjoilu alkaen klo 18. 

PAIKKA  Korson asukastila, Korsontie 2, käynti radan puolelta sekä verkossa TEAMS 
 

Microsoft Teams -kokous 

Liity tietokoneella, mobiilisovelluksella tai kokoustilan laitteella 

Liity kokoukseen napsauttamalla tästä 

Kokoustunnus: 382 597 103 818 

Tunnuskoodi: KLTxKS 

Download Teams | Join on the web 

 
 
 
Osallistujat:  
 
  
 
 
Esityslista 
 
 
1. KOKOUKSEN AVAUS ja ESITYSLISTAN VAHVISTAMINEN  
 
Edellisen kokouksen 25.5.2023 pöytäkirja. Liite 1.  

2. KORSON KYLÄNEUVOSTON UUDET ALOITTEET 
Aloitteiden seurantaa varten on toteutettu Kyläneuvoston verkkosivustolle liikennevalot. 
Katsotaan niiden merkitys https://www.korsonkylaneuvosto.fi/aloitteet/  

http://www.korsonkylaneuvosto.fi/
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZmYyZmMwMTktMzZkMC00ZmY1LTk3NTYtYjkyNzU1YjY4OGY3%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%2239becbba-08df-45e5-8ad6-cfa4d182f479%22%2c%22Oid%22%3a%22acdb7b8b-20b5-42ab-bb4f-ba3fbe676b01%22%7d
https://www.microsoft.com/en-us/microsoft-teams/download-app
https://www.microsoft.com/microsoft-teams/join-a-meeting
https://www.korsonkylaneuvosto.fi/aloitteet/
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Aloite 21 – 2023 – Korsoon Nuori konsertti 2024  

Päivämäärä: 25.08.2023 14:55 

Nimi: Mikko 

Sähköposti: hapanderi1@gmail.com 

Palaute: Nuori konsertti 2024 

 

Atomirotta 

Nyrkkitappelu 

Reckless love 

Käärijä 

Hevisaurus 

Miljoonasade 

 

Asiasta käytiin Korson Kyläneuvoston toimituksen kesken vilkas keskustelu 

19.9.2023.  

 

PÄÄTÖSESITYS 

Vantaa täyttää 50 vuotta 2024. Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että Korson 

Kyläneuvoston yleiskokous lähettää aloitteen Vantaan kaupungin kulttuuri- ja 

vapaa-ajan lautakunnalle ja esittää että Vantaan kaupunki järjestää Nuori konsertti 

2024 tapahtuman Korsossa kaupungin juhlavuonna yhteistyössä Korson 

Kyläneuvoston sekä korsolaisten nuorten ja nuorisotoimijoiden kanssa. Konsertin 

tulee olla maksuton. 

 

PÄÄTÖS 

 

Aloite 20 – 2023 Turvallinen kulkuyhteys Jokivarresta ja Nikinmäestä Mikkolaan ja Korsoon 

Lähetetty 12.9.2023  

ALOITTEEN OTSIKKO Turvallinen kulkuyhteys Jokivarresta ja Nikinmäestä 

Mikkolaan ja Korsoon 

ALOITTEEN KUVAUS JA 

PERUSTELUT 

Vantaa on parantanut Leppäkorventien ja Koivukylänväylän 

kevyenliikenteen turvallisuutta. Leppäkorventielle on tehty 

kaide erottamaan autotie ja jalankulku/pyörätie toisistaan ja 

parantamaan esim. koululaisten turvallisuutta. 

Koivukylänväylälle on tehty jalankulku/pyörätie sekä 

Koivukylänväylän-Lahdenväylän moottoritieramppeihin on 

laitettu liikennevalot parantamaan kevyenliikenteen 

turvallisuutta. 

 

Olisiko nyt Kulomäentien, tie 152, kevyenliikenteen 

turvallisuudenparantamisen vuoro? Leppäkorventie 

uudistettiin samalla kun muutettiin Nikinmäen ja Pohjois-
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Nikinmäen yläkoulujakoja. Kuitenkaan eteläisen Nikinmäen 

uutta yläkoulureittiä Mikkolaan ei parannettu turvalliseksi. 

Samoin Jokivarsi/Nikinmäki alakoulujen luokkajakoja on 

muutettu; entistä pienemmät lapset joutuvat menemään 

Nikinmäestä Jokivarren kouluun. 

 

Nikinmäki-Jokivarsi välillä olevalla Kulomäentien sillalla ei 

ole kaidetta erottamassa kevyttä liikennettä ja autoja, vaikka 

liikennemäärät ovat paljon suuremmat kuin 

Leppäkorventiellä johon tämä kaide on tehty. Tässä 

kohdassa kulkee pieniä koululaisia Nikinmäen/Jokivarren 

alakouluihin. Lisäksi tästä kuljetaan (Nikinmäestä) Mikkolan 

yläkouluun. Myös jalkakäytävän reunakaide voisi olla 

korkeampi, sillä etenkin talvisin kaide tuntuu aika matalalta 

kun osa lumesta on aurattu aidan viereen ja pienet 

koululaiset kävelevät kasan päällä. 

 

Toinen parannuskohde on Kulomäentien-Lahdenväylän 

moottoritien rampit (yhteensä 3kpl), joiden yli pyöräilijät ja 

jalankulkijat menevät. Autoilijat eivät pysähdy suojatien 

eteen, suurimpana vaaranpaikkana Helsingistä päin tuleva 

kaksikaistainen ramppi, johon muodostuu helposti 

suojatieansa toisen kaistan antaessa tilaa tien ylittäjälle. 

Näihin kaikkiin ramppeihin tulee saada liikennevalot (tai 

eritasoliittymät), vastaavasti kuin Koivukylänväylällä. 

Turvallinen yhteys Mikkolan yläkouluun ei toteudu 

Nikinmäestä/Jokivarresta. 

 

Todennäköisesti Vantaan kaupunki taas vetoaa siihen, että 

tien ylläpito/kehittäminen kuuluu ELY:lle. Eikö Vantaan 

kaupunki voisi tehdä nämä turvallisuusparannukset 

yhteistyössä ELY:n kanssa…? Me käyttäjät kuitenkin 

olemme vantaalaisia. 

TOIMENPIDE-EHDOTUS Ajoradan ja kevyenliikenteenväylän väliin kaide sekä 

reunakaiteen korotus Kulomäentielle välillä Sorvatien 

pysäkki (V8502) – Perhotien mutka (koordinaatit 60.345343, 

25.127586). Kyseisen sillan pituus on reilu 400m. Lisäksi 

Kulomäentien ja Lahdenväylän ramppeihin 

kevyenliikenteenväylän ylityskohtiin (3ramppia) 

liikennevalot. 

Aloitteen tekijän sähköposti jarikarvonen931@gmail.com 

 

PÄÄTÖSESITYS 

Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että Kyläneuvoston yleiskokous lähettää aloitteen 

Vantaan kaupungille palautejärjestelmän kautta ja esittää, että kaupunki valmistelee 

mahdollisia yhteisiä toimenpiteitä ELY:n kanssa ongelman ratkaisemiseksi. 

mailto:jarikarvonen931@gmail.com


4 
 

(Liikennejärjestelmäsuunnittelu, Kadut ja puistot, Vantaan kaupunki) 

 

PÄÄTÖS 

 

 

-------------------------------------- 

 

Aloite 19 - 2023 - 28.8.2023 Vieraslaji Espanjansiruetanat 

 

Päivämäärä: 28.08.2023 11:13 

 

ALOITTEEN OTSIKKO: Espanjansiruetanat 

 

ALOITTEEN KUVAUS JA PERUSTELUT:  

 

Ankkapuistossa ja sen lähialueella on puiston 

kunnostamisen jälkeen ilmestynyt huomattava määrä 

Espanjansiruetanoita. Etanoita on erityisesti puiston 

Ruusuvuoren koulun puoleisella alueella. Tänä kesänä 

etanoita on näkynyt myös toisella puolella puistoa sekä 

mm. Harjalinnuntiellä. Espanjansiruetana on haitallinen 

vieraslaji, joka aiheuttaa vahinkoa muille lajeille, 

kasvillisuudelle sekä voi levittää tauteja ihmisille ja 

lemmikkieläimille. https://vieraslajit.fi/lajit/MX.52801 

 

TOIMENPIDE-EHDOTUS:  

Ehdottaisin kaupungin taholta tehokasta viestintää lajin 

haitallisuudesta, oikeaoppisesta torjumisesta sekä 

puistoalueille etanaroskiksia, joihin etanoita voisi kerätä. 

Tämän kaltainen kaupungin tuki levittäisi tietoisuutta lajin 

haitallisuudesta ja toimisi tukena esimerkiksi 

asukastalkoisiin aiheen parissa sekä innostaisi yksityisiä 

asukkaita keräämään etanoita pois vaikka muun ulkoilun 

ohessa. Etanaroskiksia löytyy mm. jo naapurikunnasta 

Tuusulasta. 

Aloitteen tekijän sähköposti: salli.art@outlook.com  

 

 

PÄÄTÖSESITYS 

Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että Kyläneuvoston yleiskokous lähettää aloitteen 

Vantaan kaupungille palautejärjestelmän kautta mahdollisia toimenpiteitä varten.   

 

PÄÄTÖS: 

 

https://vieraslajit.fi/lajit/MX.52801
mailto:salli.art@outlook.com
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ALOITE 18 – 2023 MIKKOLAAN APTEEKKI TAI LÄÄKEVARASTO 

Päivämäärä: 21.08.2023 09:53 

Asian otsikko: Apteekki 

Kerro mikä asia pitää korjata ja miksi?: 

Mikkolaan olisi hyvä saada apteekki tai jokin lainen lääkevarasto 

Täällä on paljon eläkeläisiä eikä sairaana aina jaksa lähteä 

keskustaan hakemaan lääkkeitä, kun sairastuu. 

Lähettäjän sähköposti: hsipponen@gmail.com 

 

 

PÄÄTÖSESITYS 

Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että Kyläneuvoston yleiskokous lähettää aloitteen 

Vantaan ja Keravan hyvinvointialueelle Vanhusten palvelut palautejärjestelmän kautta 

mahdollisia toimenpiteitä varten. 

 

PÄÄTÖS 

 

 

 

3. KORSON KYLÄPÄIVÄ 2.9.2023 JA SEN PALAUTE 

Käydään läpi Korson Kyläpäivästä saatu palaute.  
Katsotaan Korso-lehden juttu ja Kyläpäivän valokuvat.  
Korson Kyläpäivän valokuvat ja muut Materiaalit Dropboxista 

https://www.dropbox.com/scl/fo/0xlm9w5nranh4u1nhozbw/h?rlkey=k47aol8rh22h0p1jltqczi
96u&dl=0  

Käydään läpi palautteet ja hyväksytään Kyläpäivän kustannukset. Keskustellaan 
Kyläpäivästä ja sen mahdollisesta toteuttamisesta myös vuonna 2024.  
 

PÄÄTÖSESITYS 
Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että keskustellaan Korson Kyläpäivästä, merkitään 
palaute tiedoksi ja hyväksytään Kyläpäivän kulut tilitettäväksi Vantaan kaupungille.  
Toimitus esittää myös, että Korson Kyläpäivä järjestetään myös vuonna 2024 ja että saatu 
palaute otetaan tulevissa järjestelyissä huomioon.  

 

PÄÄTÖS 
 

 

 

mailto:hsipponen@gmail.com
https://www.dropbox.com/scl/fo/0xlm9w5nranh4u1nhozbw/h?rlkey=k47aol8rh22h0p1jltqczi96u&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fo/0xlm9w5nranh4u1nhozbw/h?rlkey=k47aol8rh22h0p1jltqczi96u&dl=0
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4. KORSON KESKUSTAN KEHITTÄMISEN TILANNE 
 
Korson keskustan kaavarunko tarkastelee 
Korson keskustan kehitystä vuoteen 2050 saakka 
 
Kaavarunko ohjaa alueen kasvua noin 100 000 kem² asuinrakentamiseen eli 2 000 uuteen 
asukkaaseen asti. Keskusta-alueen tiivistäminen toisi alueelle uusia työpaikkoja ja palveluita. Uusi 
rakentaminen osoitetaan etenkin radan varren vajaakäyttöisille tai rakentamattomille alueille sekä 
keskustan länsipuolelle. Oleva viheralue- ja kävelyverkosto säilytetään ja sitä vahvistetaan. 

Kaavarungon suunnittelualue on kooltaan noin 58 hehtaaria. 
Se kattaa kävellen saavutettavia kortteleita Korson aseman ympäristössä. 
Kaavarunkoalue rajautuu lännessä Ankkapuistoon, etelässä Kulomäentiehen ja idässä 
Otavantiehen. Pohjoisessa kaavarunkoalue päättyy Toyotan tehdasalueeseen ja radan 
varren teollisiin kortteleihin. 
 
KAAVARUNKO OLI TIISTAINA 19.9.2023  kaupunkiympäristölautakunnan kokouksessa 
käsiteltävänä. 
 
LUE asian esittelyteksti. 
LUE Korson keskustan kaavarunko 19.9.2023 

 
 
 
PÄÄTÖSESITYS 
esitellään kokouksessa 

PÄÄTÖS 
 

https://paatokset.vantaa.fi/ktwebscr/fileshow?doctype=3&docid=2798341&fbclid=IwAR25IVEpY9FtUcg7OS8em2qRwBBwNIfwWE8M5mIJoG5ZwQ6vv5JMwKg249g
https://paatokset.vantaa.fi/ktwebscr/fileshow?doctype=3&docid=2797877&version=1&fbclid=IwAR2RUo_oZ3LZwmVUymAbrZNHmcSYamQ_N8RDz_jdfc7gh5iLY9WKND8_bys
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5.  VANTAAN JA KERAVAN HYVINVOINTIALUEFOORUMI MARRASKUUSSA 2023 
KORSOSSA 

- Kyläneuvoston toimitus ja hyvinvointialueen osallisuus- ja lähidemokratialautakunnan 
tapaaminen ma 16.10. 

- Hyvinvointialuefoorumin valmistelu ja ydinkysymykset 

PÄÄTÖSESITYS 

Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että asiasta käydään keskustelu ja pohditaan 
hyvinvointialuefoorumin ydinkysymyksiä. Toimitus esittää myös, että foorumin valmistelut 
merkitään tiedoksi.  
 

PÄÄTÖS 

 

 

6. KYLÄNEUVOSTON SYKSYN 2023 TAPAHTUMIA 

- Korson verkostokahvit Lumon Villiankka 27.9. klo 17  

Veera Wallenius esittelee osallistuvaa budjetointia(OSBU) Vantaalla 

- Vantaan järjestöfoorumi Vantaan kaupungintalolla 12.10.23 klo 17-20 

- Korson Kyläneuvoston toimitus LUMOSSA ma 16.10 klo 17.30-19.   

- Korson Kyläpäivän 2023 palautekokous järjestöjen kanssa joulupolun 

valmistelukokouksen yhteydessä lokakuussa LUMO.  

- SitraLab 4 VIRTUAALIKAHVIT pe 27. loka 2023 08:30 – 09:15 TEAMS 

- Vantaan ja Keravan hyvinvointialuefoorumi Korsossa marraskuussa 

- Joulupolku  

PÄÄTÖSESITYS 
Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että asiat merkitään tiedoksi.  
 

PÄÄTÖS 
 
7. KORSON KYLÄNEUVOSTON SEURAAVA YLEISKOKOUS 
 
PÄÄTÖSESITYS 
Korson Kyläneuvoston toimitus esittää, että seuraava Korson Kyläneuvoston yleiskokous 5 
/ 2023 pidetään marraskuussa viikkoa ennen hyvinvointialuefoorumia asukastilassa ja 
verkossa.    

 

PÄÄTÖS 
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8.  KOKOUKSEN PÄÄTÖS 
 

 

Vantaalla 
20.9.2023 päätoimittaja Ari Tammi ja Korson Kyläneuvoston toimitus 

 

 


